

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INJAZ FOR DEVELOPMENT &amp; PROJECTS Date: 29-10-2024 09:30:01 AM Subject: General disclosure</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: انجاز للتنمية والمشاريع المتعددة التاريخ: 29-10-2024 09:30:01 AM الموضوع: افصاح عام</p>
<p>Following our letter No. 702/2024 dated 10/27/2024 regarding the disclosure of the sale of the metal facilities factory by the subsidiary company (Arab Towers Contracting Company) With a value of 12,000,000 million JD We would like to inform you that its reversal on the financial statements led to a decrease in ownership rights by an amount of 229,953 dinars, which represents the sale loss from this transaction.</p>	<p>لاحقا لخطابنا رقم 702/2024 تاريخ 2024/10/27 بخصوص الافصاح عن بيع مصنع المنشآت المعدنية من قبل الشركة التابعة (شركة ابراج العرب للمقاولات) بقيمة 12000000 مليون دينار. نود إعلامكم بأن انعكاسة على القوائم المالية ادى الى انخفاض حقوق الملكية بمبلغ 229953 دينار والذي يمثل خسارة البيع من هذه العملية</p>
<p>28-10-2024</p>	<p>28-10-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rawan Mahmmoud Mhamad Alnsour</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rawan Mahmmoud Mhamad Alnsour</p>